
Customer Service Phone: 562-229-0088. (Monday - Friday 9 AM - 5 PM Pacific Time)
    Or Email: help@woodbridgebath.com
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Remote Control Illustration

Thank you for choosing our product.Please read the instructions carefully before 
installation and keep it available for future maintenance or reference.
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Installation Preparation

Remote control installation
Remote control bracket installation 1:
1.Drill a 6 mm diameter hole in the wall to a depth of about 35 mm.
2.Tear off the double-sided adhesive tape on the back of the hanger.
3.Install the expansion pipe into the wall hole, and align it with the bracket hole. Attach the double-sided 
   adhesive tape on the back of the bracket to the wall,lock the screw, and tear off the double-sided 
   adhesive tape on the back of the patch and stick it on.

1.Clean and wipe dry the pre- installed area of the remote control bracket on the wall.
2.Tear off the double-sided adhesive tape on the back of the bracket.
3.Stick to the wall vertically, tear off the double-sided adhesive tape on the back of the patch and stick 
   it on.

1.Install the new battery into the remote control and replace the battery cover.
2.Put the remote control in the bracket.

1.When determining the installation position, it is necessary to ensure that the remote control 
can be reached by hand when the person is sitting on the ring.
2.It is forbidden to install and use the product in the bathroom and other wet places. And do 
not put it in the place where it is easy to be drenched by water.

Remote control bracket installation 2：

Battery installation:

Notice:

Double-side tape

Double-side tape

patch

patch

Installation area 

Battery cover



www.woodbridgebath.com02

R

WOODBRIDGE REMOTE CONTROL ILLUSTRATION

Installation Preparation

Deodorizer

Night light

Open /Close the seatOpen /
Close the lid

Nozzle moving
forward

Nozzle moving
backward

Drying/
Dryer temperature

Water reducing

Rear washing/
Moving washing

Front washing/
Moving washing

Water
temperature

Mute

Water increasing

Indicator light

Seat temperature 

Stop/Energy saver

Child wash

Remote control instruction

MUTE CHILD WASH
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Usage Instruction

Notice :
· Body should touch the seat and the buzzer rings "CLICK", which means front cleaning, 
  rear cleaning and drying function are in operation.
· Please stay backward when sitting on the seat. So that the cleansing position can easily aligned and
  there will be no splash.
· The nozzle will continue to spray for 1-2 seconds after user stands up during spray operation, so please
  press "STOP" button before standing up.

·Press "      " button, the indicator light is on showing current water temperature level, it starts 
 rear cleaning; Press  "      " button again to shift to moving cleaning (nozzle moves forward and 
 backward to expand cleaning area). The cleaning will last for a circle and stop automatically, 
 while it will stop immediately if the user press "      " button.

REAR|MOVE

FRONT|MOVE

Front washing

Rear washing

DRY DRYER TEMP.

·Press "      " button, the indicator light is on showing current water temperature level, it starts 
 front cleaning; Press "      " button again to shift to moving cleaning (nozzle moves forward and 
 backward to expand cleaning area). The cleaning will last for a circle and stop automatically, 
 while it will stop immediately if the user press "      " button.

REMOTE CONTROL ILLUSTRATION
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Operation Instruction

·  Press " ∧ " or " ∨ " button when it is under function of rear cleaing or front cleaning, the indicator 
   light will be on showing current nozzle position, adjust nozzle position by 5 levels.
 

Water volume adjustment
·  Press " + " or " - " button when it is under function of rear cleaing or front cleaning, the indicator 
   light will be on showing current water volume level, adjust water volume by 3 levels.

Spray nozzle position adjustment

Energy saver

Energy saving

Remark

 Under energy saving mode, seat temperature is low(level 1) to achieve energy saving. 
(Note: If the seat temperature before energy saving is neutral, keep the neutral after energy 
saving)

Energy saving mode will be suspended and goes to function mode if someone uses the seat 
in the middle of energy saving. The seat starts to heat immediately (without closing the seat 
temperature), and the energy saving mode is restored after the human body leaves the seat.

DRY|DRYER TEMP

②In the process of drying, press the "       " button to adjust the 
air temperature, and the indicator light will light up to display the wind temperature 
range. When the indicator light is not on, it is 0 grade (normal temperature range), 
and the range adjustment mode is 0-5 grade in turn.

Normal 
temperature

Grade 1 Grade 2 Grade 3 Grade 4 Grade 5

①Press the "       " button, the indicator light will light up, showing 
the current air temperature range. It will stop drying automatically 
after a cycle or after the human body leaves the seat.

Dry

Nozzle

Long press "      " button to enter energy saving mode, long press "      " button again to exit 
energy saving mode.
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Normal 
temperature

Grade 1 Grade 2 Grade 3 Grade 4 Grade 5

Normal 
temperature

Grade 1 Grade 2 Grade 3 Grade 4 Grade 5

Water temperature adjustment

Seat temperature adjustment

Short press the "      " button to adjust the water temperature. The indicator will show the water 
temperature level if it’s on. When the indicator is off, the water level is 0. Short press this 
button to adjust water temperature level from 0 to 5 in cycle. 

Night light

Short press the "      " button to adjust the seat temperature. The indicator will show the seat 
temperature level if it’s on. When the indicator is off, the seat level is 0. Short press this 
button to adjust seat temperature level from 0 to 5 in cycle.

WATER TEMP.

SEAT TEMP.

· Night light adjustment: Short press "      " button to turn on/turn off night light. 
· Smart mode: Press & HOLD "      " button to enter into intelligent mode ( Night light will be on 
  or off by detecting the lightness of surroundings). If the product is on intelligent mode, 
  short press "      " button to exit intelligent mode. (Night light factory default setting is 
  intelligent mode)

Child wash
Short press the "     " key to enter the child wash mode (automatically set the water 
temperature, water pressure, and air temperature to grade 1, and extend the spray 
rod to grade 5). After the nozzle is extended, it is first cleaned at a fixed position, 
then moved for cleaning, and then restored to a fixed position for cleaning. The 
warm air function will automatically turn on after a continuous cleaning cycle. 
The warm air function will automatically stop after a continuous blowing cycle,
 or press the "     " key to stop working. 
Note: The water temperature, water pressure, air temperature and nozzle position 
can be adjusted during child washing, and the default gear will be restored when 
the child washing button is pressed again.

CHILD WASH

Quiet mode
Short press "      " button to turn on/off quiet mode.

  
MUTE
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Open/Close by remote controller

Short press "      " button, open or close the lid.

Short press "      " button, open or close the seat.

Press & HOLD "      " button to turn on/off auto lid open/close function. 

(This function is set to off by default and needs to be turn on by users if it’s needed.)

OPEN CLOSE THE LID 

OPEN CLOSE THE SEAT 

Short press "      " button to turn on/off auto deodorization function.
While the auto deodorization function is on, when it’s detected that the user is 
seated, it’ll start deodorizing and stops when user leaves. When warm air is 
working on, deodorization function is off. (This function is set to on by default.)

Deodorant set 

 DEODORIZER

· IR remote control
① Plug in the toilet. It will execute self-inspection.  When finished, it beeps once.
② First press "      " button, then press "      " button, the indicator light will flash.
③ Press the Pressure " + " or " - " button to select user 1-9 (as shown the figure below). The indicator 
     light displays the corresponding user code and flashes.
④ Press "      " button, then press "      " button. The main unit beeps once, means the remote control and
     the toilet are matched successfully.

User 1

User 7 User 8 User 9

User 2 User 3 User 4 User 5 User 6

User code

Other operations

Tips:
· The buzzer will sound “ BEEP ” when the user presses one button which means the main unit receives 
  the signal and conduct the operation accordingly. If the buzzer doesn't sound, it means the main unit 
  doesn't receive the signal, please adjust the remote control direction and repress the button.
· In case of power cut during nozzle spray operation, the nozzle cannot go back to place,please wait until 
  the power is reset. In case of a power cut for a long period, please push the nozzle softly back by hand. 
  Do not push hard, to avoid damage to nozzle and electrical machine.

20231115



Téléphone du service clientèle : 562-229-0088. (du lundi 
au vendredi, de 9 h à 17 h, heure du Pacifique) 

ou par Email : help@woodbridgebath.com
www.woodbridgebath.com

WOODBRIDGE®

Illustration de la télécommande

Nous vous remercions d'avoir choisi notre produit. Veuillez lire attentivement les 
instructions avant l'installation et conservez-les pour toute maintenance ou 
référence ultérieure.

MODE D’EMPLOI BID03

MUTE CHILD WASH
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Préparation de l'installation

Installation de la télécommande
Installation du support de la télécommande 1:
1. Percez un trou de 6 mm de diamètre dans le mur à une profondeur d'environ 35 mm.
2. Retirez le ruban adhésif à double face au dos du support.
3. Installez le tuyau d'expansion dans le trou du mur et alignez-le avec le trou du support. Fixez le ruban 

adhésif à double face au dos du support au mur, bloquez la vis, puis retirez la bande adhésive double 
face au dos de la pièce et collez-la.

Installation du support de la télécommande 2 :
1. Nettoyez et séchez la zone du support de télécommande sur le mur.
2. Retirez le ruban adhésif à double face au dos du support.
3. Collez au mur verticalement, retirez la bande adhésive double face au dos du patch et collez-le.

Insertion des piles :
1. Installez la nouvelle pile dans la télécommande et remettez le couvercle de la pile en place.
2. Placez la télécommande sur le support.

Remarque : 1. Lors de la détermination de la position d'installation, veuillez assurer que la 
télécommande est accessible à la main lorsque la personne est assise sur le 
siège.
2. Il est interdit d'installer et d'utiliser le produit dans la salle de bain ou dans 
d'autres endroits humides. Veuillez ne pas placer la cuvette dans un endroit où elle 
risque d'être mouillée.

Ruban adhésif 
double face

Ruban adhésif double face

patch

patch

Zone d'installation

Couvercle de la pile

WOODBRIDGE®
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Préparation de l'installation

Désodorisant 

Veilleuse

OUVRIR/ FERMER LE SIEGEOUVRIR/ FERMER LE 
COUVERCLE

Buse se déplace vers l’avant

Buse se déplace vers l'arrière

Température du 
séchoir/séchage

Réduction de débit

Rinçage/ massage arrière

Rinçage/ massage avant

Température de l'eau

Chasse pleine

Augmentation de débit

Indicateur lumineux

Température du siège

Arrêt/économiseur d'énergie

DEMIE CHASSE

Instruction de la télécommande

WOODBRIDGE®

MUTE CHILD WASH



• Appuyez sur la touche "" , l'indicateur s'allume pour indiquer le niveau de température de l'eau, 
le rinçage arrière         démarre ; appuyez à nouveau sur la touche ""  pour passer au 
déplacement (la buse se déplace vers l'avant et         vers l'arrière pour étendre la zone de 
rinçage). Le rinçage se poursuivra automatiquement pendant un cycle et s'arrêtera 
automatiquement, cependant, si l'utilisateur appuie sur la touche "     " , le rinçage s’arrêtera 
immédiatement.

www.woodbridgebath.com 03

Instructions d'utilisation

Remarque :
• Le corps doit toucher le siège et le buzzer sonne "CLIC", ce qui signifie que les fonctions de Rinçage 

avant, de Rinçage arrière et de séchage sont en cours d'exécution.
• Asseyez-vous plus en arrière. Ainsi, la position de rinçage peut être facilement alignée et il n'y a pas 

d'éclaboussures.
• La buse continue de pulvériser pendant 1 à 2 secondes après que l'utilisateur se soit levé pendant 

l'opération de pulvérisation. Veuillez donc appuyer sur la touche "ARRÊT" avant de vous lever.

ARRIÈRE| DEPLACEMENT

AVANT| DEPLACEMENT

Rinçage avant

Rinçage arrière

DRY DRYER TEMP.

• Appuyez sur la touche "       " , l'indicateur s'allume pour indiquer le niveau de température de 
l'eau, le rinçage avant démarre; appuyez à nouveau sur la touche "        "  pour passer au 
déplacement (la buse se déplace vers l'avant et vers l'arrière pour étendre la zone de rinçage). 
Le rinçage se poursuivra automatiquement pendant un cycle et s'arrêtera automatiquement, 
cependant, si l'utilisateur appuie sur la touche "     " , le rinçage s’arrêtera immédiatement.

ILLUSTRATION DE LA TÉLÉCOMMANDEWOODBRIDGE®
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Instructions d'utilisation

• Appuyez sur la touche" ∧ " or " ∨ "  lorsque l’appareil est en mode de rinçage arrière ou avant, 
l'indicateur s'allume pour indiquer la position actuelle de la buse, puis ajustez la position de la buse 
sur 5 niveaux.

Réglage du volume d'eau
• Appuyez sur la touche " + " or " - "  lorsque l’appareil est en mode de rinçage arrière ou avant, 

l'indicateur s'allume pour indiquer la Niveau du volume d’eau actuelle, puis ajustez la Volume 
d'eau sur 3 niveaux.

Réglage de la position de la buse de pulvérisation

Économiseur d'énergie

TEMPERATURE DU SECHOIR

Températur
e normale

Niveau 1 Niveau 2 Niveau 3 Niveau 4 Niveau 5

①Appuyez sur la touche "       ", l'indicateur s'allume et indique la 
plage de température actuelle de l'air. Le séchage s'arrête 
automatiquement après au bout d'un cycle ou lorsque le corps humain 
quitte le siège.

②En cours de séchage, appuyez sur la touche "          " pour régler la température de l'air, 
et l'indicateur lumineux s'allume pour afficher la plage de température du vent. Lorsque 
l'indicateur n'est pas allumé, il s'agit d'un degré 0 (plage de température normale), et le 
mode de réglage de la gamme varie de 0 à 5.

SEC

Buse

Appuyez longuement sur la touche "     " pour passer en mode économie d'énergie, appuyez 
de nouveau longuement sur la touche "     " pour quitter le mode économie d'énergie.

Économie d'énergie
En mode économie d'énergie, la température du siège est basse (niveau 1) pour réaliser des 
économies d'énergie. (Remarque : Si la température du siège était neutre avant l'activation du 
mode d'économie d'énergie, elle le restera après.)

Remarque.
Le mode d'économie d'énergie est suspendu et revient en mode de fonctionnement si le siège 
est utilisé pendant le mode d'économie d'énergie. Le siège chauffant commence à chauffer 
immédiatement, sans qu'il soit nécessaire de régler la température, et le mode d'économie 
d'énergie se rétablit lorsque le corps quitte le siège.

WOODBRIDGE®
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Normale 
TEMPERATURE

Niveau 1 Niveau 2 Niveau 3 Niveau 4 Niveau 5

Normale 
TEMPERATURE

Niveau 1 Niveau 2 Niveau 3 Niveau 4 Niveau 5

Réglage de la température de l'eau

Réglage de la température du siège

Appuyez brièvement sur la touche "      "  pour ajuster la température de l'eau. L'indicateur affiche le 
niveau de température de l'eau s'il est allumé.  Lors que l'indicateur s’éteint, le niveau de l’eau 
affiche 0 Appuyez brièvement sur ce bouton pour régler la température de l'eau de 0 à 5 par cycle

Veilleuse

Appuyez brièvement sur la touche "       "  pour régler la température du siège. L'indicateur affiche 
le niveau de température du siège s'il est allumé. Lorsque l'indicateur est éteint, le niveau de 
température du siège affiche 0. Appuyez brièvement sur ce bouton pour régler la température du 
siège de 0 à 5 par cycle

WATER TEMP.

SEAT TEMP.

• Ajustement de la veilleuse: appuyez brièvement sur la touche "        " pour allumer/éteindre la 
veilleuse.

• Mode intelligent: Appuyez et maintenez enfoncé la touche "       " pour passer en mode 
intelligent (la veilleuse s'allume ou s'éteint en détectant la luminosité de l'environnement). Si le 
produit est en mode intelligent, appuyez brièvement sur la touche "       " pour quitter le mode 
intelligent. (Le réglage par défaut de la veilleuse est le mode intelligent)

Réglages pour le programme de lavage enfant
Appuyez brièvement sur la touche "     " pour passer en mode de lavage enfant (la température 

de l'eau, la pression de l'eau et la température du vent sont automatiquement réglées sur 1, 

et la buse sort sur 5). La buse sort d'abord pour laver dans une position fixe, puis se déplace 

pour laver, puis reprend le lavage dans une position fixe. La fonction d'air chaud s'active 

automatiquement après un cycle de nettoyage continu, et la fonction d'air chaud s'arrête 

automatiquement après un cycle de soufflage continu, ou appuyez sur la touche "      " pour 

arrêter le fonctionnement.

Note : La température de l'eau, la pression de l'eau, la température du vent et la position de 

la buse peuvent être ajustées pendant le lavage enfant, et le réglage par défaut sera rétablie 

lorsque vous appuierez à nouveau sur le bouton de lavage enfant.

CHILD WASH

Mode silence
Appuyez brièvement sur le bouton "      " pour activer/désactiver le mode silence.
  

MUTE
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Ouverture/fermeture par télécommande

Appuyez brièvement sur la touche "      " , ouvrez ou fermez le couvercle.

Appuyez brièvement sur la touche "      " , ouvrez ou fermez le siège.

Appuyez longuement sur la touche "      "  pour activer/désactiver la fonction 
d'ouverture/fermeture automatique du couvercle.
(Cette fonction est désactivée par défaut et doit être activée par l'utilisateur si nécessaire).

OPEN CLOSE THE LID 

OPEN CLOSE THE SEAT 

Appuyez longuement sur la touche "       "  pour activer/désactiver la fonction de 
désodorisation automatique.
Lorsque la fonction de désodorisation automatique est activée, elle commence à 
désodoriser lorsque l'utilisateur est assis et s'arrête lorsque l'utilisateur quitte 
l'appareil après 3 secondes. Lorsque l'air chaud est en marche, la fonction de 
désodorisation est désactivée. Cette fonction est activée par défaut).

Réglage du déodorant

 DEODORIZER

Autres opérations

Code utilisateur
• Télécommande IR

① Connexion de la cuvette It will execute auto-contrôle. Lorsqu'il est terminé, il émet un bip sonore.

② Appuyez d'abord sur la touche "      ", puis sur la touche "        ", l'indicateur lumineux clignote.

③ Appuyez sur la touche de pression " + " ou " - " pour sélectionner l'utilisateur 1-9 (comme indiqué sur la 
figure ci-dessous). L'indicateur affiche le code utilisateur correspondant et clignote.

④ Appuyez sur la touche "     ", puis sur la touche "        ". L'unité principale émet un bip, ce qui signifie que 
la télécommande et

Utilisateur 1

Utilisateur 7 Utilisateur 8 Utilisateur 9

Utilisateur 2 Utilisateur 3 Utilisateur 4 Utilisateur 5 Utilisateur 6

Conseils :
• L'avertisseur sonore émet un "BIP" lorsque l'utilisateur appuie sur une touche, ce qui signifie que l'unité 

principale reçoit le signal et effectue l'opération en conséquence. Si l'avertisseur ne retentit pas, cela 
signifie que l'unité principale ne reçoit pas le signal, veuillez ajuster la direction de la télécommande et 
réappuyer sur le bouton.

• En cas de coupure de courant pendant l'opération de pulvérisation de la buse, la buse ne peut pas 
revenir à sa place, veuillez attendre que le courant soit rétabli. En cas de coupure de courant prolongée, 
repousser doucement la buse à la main.
Veuillez ne pas pousser très fort pour éviter d'endommager la buse et la machine électrique.

20231115


